
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 1. september 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål DB
Er ministeren enig med Dansk Folkepartis beskæftigelsesordfører Bent Bøg-
sted i, at ”Arbejdstilsynet skal have et godt, fast niveau at arbejde ud fra uden
elevatortrafik”, jf. artikel i avisen.dk den 31. august 2017: ”Løkke og Co. vil fy-
re 28 pct. af Arbejdstilsynet: "Fuldstændig forkert medicin"”? Der henvises til
https://www.avisen.dk/loekkes-plan-amputerer-arbejdstilsynet_459862.aspx

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leif Lahn Jensen (S).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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